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s-ent the first night at the Chase intel. He hitchhiked 
from Kansas City to Los Angeles, California, arriving at the 
Greyhound Sus Station about 12-30 p.m. on 2/16/68. En route 
to Los Angeles, KENNEDY spent the second night in the jail 
at Wichita, Kansas; the third night at an unrecalled hotel in 
El Reno, Okla., and the fourth night he rode all night. On the 
fifth night he stayed at a truck stop located on Highway 66 
near Flagstaff, Arizona.

After he arrived at the Greyhound Bus Station in Los 
Angeles, he was standing around deciding what to do next when 
he was approached by an individual who asked where KENNEDY 
was going. He told this individual he was looking for an 
address on Vest 4th St. and showed this individual the niece 
of paper bearing the Los Angeles address and phone number 
furnished him by MOORE. This individual then told KENNEDY he 
knew where this address was and he knew the person that lived 
there. This individual identified himself as iF^NK,'' last 
name unrecalled. He is described as a white mal^\5v2 ’ . 
24 0 lbs., brom gray hair, 4 8-50 years. FRANK tol\ KENNEDY 
that they should go to his "lace first and then calK NORRIS. 
KENNEDY and FRANK went to FRANK'S address which KENNEDY 
described as an apartment located about 15 minutes from the 
bus station in a split level house which would be the second 
story from the front but the first story from the back. 
KENNEDY explained that the house was built into the side of 
a hill and was believed to b< in a northwest direction from 
the station. KENNEDY described FRANK’S car as an old model 
1956 Chevrolet sedan with California license.

After arriving at FRANK’S apartment, FRANK made a 
telephone call to "MORRIS' but ’’MORRIS” was busy that day 
and could not meet with FRANK and KENNEDY. KENNEDY did not 
notice the number FRANK called but he noted that the ohone 
number was written in the back of FRANK’S telephone book. 
KENNEDY stayed at FRANK’S apartment that night and the next 
day FRANK called 'MORRIS' again. This time MORRIS” said he 
was busy and would not be able to see them and for them to 
call later. FRANK called MORRIS” that afternoon and MORRIS” 
told them he would see them. FRANK then drove KENNEDY over 
to the MORRIS apartment about 2:00 p.m. KENNEDY identified 
this address as the same one on the niece of oaper given him 
by MOORE, 1822 W. 4th St. 7hen KENNEDY and FRANK arrived 
at the MORRIS apartment, it was noted that ’MORRIS” had two guests 
so KENNEDY and FRANK had to wait about 45 minutes. KENNEDY
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described one guest as a white female, 24 years of age, dyed blonde 
hair, 5*6" or 7", medium build, who was described as an opera 
singer. Thia individual was sitting at the piano at MORRIS’ 
apartment, playin* and singing. The other guest wno KENNEDY 
identified as described as a white male, 24
years, black hairVsTr^, 145 lbs., and lives in an apartment 
eater-comer from Echo Park.

MORRIS told these guests that he had business to 
take car'; of and the guests and FRANK then left the MORRIS 
apartment. KENNEDY sat at the table with MORRIS and MORRIS 
asked him why ne went AWOL. KENNEDY had been told before by 
FRANK that MORRIS was opposed to tn® war in Vietnam and the 
U.S. Government. KENNEDY told MORRIS that he did not believe 
in the Vietnam war and that he thought it was senseless. 
MORRIS said he agreed and asked KENNEDY what he wanted to do. 
KENNEDY told MORRIS that he wanted to stay away as long as 
he could. MORRIS then told KENNEDY that he could obtain 
some phony ID pacers and obtain employment for KENNEDY and 
that as long as KENNEDY did not get into trouble with the 
law he would be safe.

MORRIS has an apartment and two rooms that he rents 
to other people at the 4th St. address. MORRIS told KENNEDY 
he could stay at that apartment while ne was waiting for his 
phony ID papers. At this point, KENNEDY/decided to become 
friendly with MORRIS and MORRIS told KENNEDY that most of 
his time was devoted to the PeaceandJ-h^e^QjiT.j^^^ 
and demonstrations. KErfNED’¥*75oTe?r^T£rt'^Heve"Terequite a 
few pamphlets and leaflets in MORRIS’ apartment which were 
all considered anti-Dow Committee and anti-war in Vietnam. 
KENNEDY helped MORRIS by doing some typing and office work 
there at the apartment, while KENNEDY was there, MORRIS 
had various visitors who were representatives of the Communist 
Party, the Minutemen,'* and other unrecalled groups. Most 
of these meetings involved discussions concerning planned 
demonstrations hy the various groups and whether or not 
the Peace and Freedom Party would join the demonstrations 
and just now much support that organization would furnish the 
other organizations.
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During these discussions they frequently referred 
to the phrase, this summer when the revolution is going to 
break out, the details of which were unknown to KENNEDY.

About 2/19/68, there was a meeting held at the 
Echo Park Scnool. MORRIS talked KENNEDY into going with him. 
This Meeting was about the anti-Dow Committee and those 
in attendance were members of the various groups who had 
visited at the MORRIS apartment. At this meeting KENNEDY 
met SHAWN (ph), a member of the CP. KENNEDY described SHAWN 
as a white male, age 36, 6'2", 220 lbs., blond hair, and wore 
a mustache. SHAWN frequently offered new ideas and it 
appeared that everyone at the meeting looked up to SHAWN for 
guidance. Also discussed at this meeting was a. boycott of 
the Dow products to be held for a period of one week beginning 
4^2/68 to U/ 2^68. The reason for the boycott was that Dow 
produces the napalm bombs which are used in Vietnam.

KENNEDY also attended several other similar meetings 
at different places which he is unable to identify. Sometimes 
these meetings were held in homes and other times in offices 
of one of these groups.

About a week andahalf or two weeks after the 2/19/68, 
meeting, MORRIS asked KENNEDY for an oninion as to whether or 
not he, KENNEDY, would support a demonstration. About this 
time MORRIS told KENNEDY that they were going to attend a 
meeting which KENNEDY would find more interesting than the 
ethers. This meeting was held in an apartment near Echo Park 
School. There were only about 12 people present who included 
MORRIS , the secretary of the Peace and Freedom Party -^XuuiiU— 
two Mexicans that KENNEDY had never met, J^IM^Y^'’ the .individual 
KENNEDY believes who is now held by Los Angelas authorities 
for the murder of Senator KENNEDY, and two or three other men 
KENNEDY is,unable to describe. There was also a white female 
at this meeting, whose name KENNEDY does not know, who was 
about 23 years of age, about 5'6', 110 lbs. The discussion 
at this meeting concerned the revolution that was to come 
this summer. The people talked about preparations that were 
to be made , and SHAWN said there were certain people t:\at 
were going to be taken out of the picture. He mentioned four 
names , which included MARTIN LUTHER KING, Senator ROBERT F. KENNEL,
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their Attorney eneral for trie State of California, name 
unknown, and a Senator from Missouri, name unknown. 
Someone asked why these people had to be taken out of the 
picture and SHAWN replica it was mostly because too many 
people looked up to these leaders and that their beliefs 
are different. These individuals were also blamed for their 
support of the Vietnam war.

The next morning KENNEDY telephoned his mother in 
Wisconsin and she said she was sick and wanted him to come home. 
He asked his mother to send him some money and about 3/1/68, 
she wired him money to come home, c/o Western Union, Los 
Angeles.

Shortly after KENNEDY had called his mother, 
MORRIS took him to an area which appeared to have been formerly 
an upper middle class section but was now rundown and located 
somewhere between Los Angeles and Orange, Calif. It was a 
residential district with houses sparsely scattered. They 
drove to this house in MORRIS’ light blue 1963 sedan, make 
unknown, automobile. After they arrived at the house, 
KENNEDY accompanied MORRIS to the front door and after MORRIS 
knocked on the door it was answered by a white male, age 48, 
dark brown nair, graying, partially bald in the front. This 
individual recognized MORRIS immediately and MORRIS told 
him he wanted to show KENNEDY the basement. MORRIS then 
took KENNEDY to the basement of the house which KENNEDY 
described as a huge basement containing several rooms. MORRIS 
opened the door to one of these rooms and he and KENNEDY went 
inside and there were about 1,000 rifles, as estimated by 
KENNEDY, some still in their crates and some standing in racks. 
KENNEDY recognized some of the rifles as being Model M-l and 
some being Russian 101. KENNEDY recognized the Russian model 
from previous pictures he had seen and displays by the Armed 
Forces and museums. KENNEDY asked MORRIS the purpose of 
these weapons and MORRIS told him they were for the revolution. 
MORRIS asked KENNEDY if he recalled^i^F^J^T^iaking the 
statement, 'It is time to go to the roofsT^MORRIS said 
ths is what BROWN meant. MORRIS volunteered information to 
KENNEDY that there were 35 places like this in the Los Angeles 
area and that the entire country is filled with places like 
this.
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KENNEDY and MORRIS than returned to the MORRIS 
apartsnent. MORRIS told KENNEDY that ‘they” needed people 
like KENNEDY and needed more of them. MORRIS knew that 
KENNEDY had received money from his mother and that he was 
leaving to go home. KENNEDY left Los Angeles about 3/1/&8, 
and when he arrived home in Wisconsin he told his mother 
the above events. KENNEDY stayed home about two or three 
days and then his mother drove him to Fort Leonard Wood, 
Mo., where ne turned Himself in as AWOL on 3/4/66.

KENNEDY stated that in view of what had happened 
to Senator KENNEDY, he had recognized the photograph of 
Senator KENNEDY’S assassin in the paper and felt the above 
information should be brought to the attention of the proper 
authorities. He thereafter recited the above facts to the 
chaplain, his Sergeant, his Commanding Officer, and the 
Military Intelligence at Fort Sam Houston, Texas.

KENNEDY stated the only time he met JIMMY" was 
at the meeting described above. He described "JI'MY a* follows: 
white male, dark complexion, brown and very long hair, 5’10 11 , 
150 lbs., dressed in dark green shirt, brown pants, wide 
black belt and black boots. He gained the impression at 
the above meeting that 'JIMMY had come to the meeting with 
the two Mexicans and he could furnish no more details about 
"JIMMY."

KENNEDY advised that he would recognize these people 
if he ever saw them again and throughout the interview maintained 
the above information was the truth.

The following background and descriptive information 
was obtained during the interview and from observation:

Race:
Sex:
Born:

Height:
Weight:
Hair:
Eyes:

White
Male
4/8/50, Marshfield, 
Wisconsin 
5’5 
158 lbs.
Brown 
Gray
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Occupation:

Education:

Relatives■ 
o vepfatner *

Mother:

Brothers:

Enlisted U.S. Army 
11/9/57. at Moline. Ill., 
currently assigned Medical 
Training Center, Fort 
Sam Houston, Texas

ICth grade, Moline, Ill.

LES TER RQGGENBAUER

Airview Mobil Park 
Milan, Ill.

AILENE ROGGENBAUER
same addr^TS

same address

Employments:

Previously Employed:

Addresses•

same address
age 9

age 3

By stepfather who owned 
the Reeseburg Cheese 
Factory, Thorpe, Wisconsin

Dale’s Deep Rock Service 
Station, Moline, Ill.

AIRVIEW Mobile Park
Milan, Ill. - 1968

Route 2
Thorpe, Wisconsin - 1962-67

Rural Route
Waususki, Wisconsin - 1362
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. Rural Route 
Quine, Wisconsin - 1961

Rural Route 
Riceville, Iowa - 1-969-61

Columbus, Wisconsin 1959-60

Stanley, Wisconsin - 1955-59

.314 W, 3rd St. 
Marshfield, Wisconsin -1.950-55

Previous Arrests: Jfonej received two special
courts-martial for insub­
ordination and for AWOL

LOS ANGELES .

AT LOS ANGELES, CALIFORNIA. 1. Will ascertain . 
if "JIMMY"'referred to”in details is "identical to STRHAN 
BISHARA SIRHAN,

2. Attempt to identify house between Los Angeles 
and Orange, Calif., where guns may have been stored in the 
basement.
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date___ 6/1V68______

^BRAULIO BAEZA was interviewed at his residence. 
$1 VaBhlngWIlTf^iWll, WWlm'Clty, New York.
BAEZA stated he did not know SIRHAN SIRHAN and he had no 
idea why SIRHAN would have his (BAEZA's) name written 
down. BAEZA stated he rides stakesraces occasionally 
in California but has no recollection of ever 
seeing SIRHAN SIRHAN. BAEZA also stated he saw pictures 
of SIRHAN SIRHAN in the newspaper but could not place 
him as a person he had ever seen anywhere. BAEZA could 
furnish no additional information.

nn 6/12/68 nt Garden City, N.Y.Prt^ NY 44-1640

SA FRANCIS I. JULES:Jrf 6^3/68
by___________________________________________________________:________ Date dictated---------------------------------------------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and Is loaned to your agency; 
It and its contents are not'to be distributed outside your agency.
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■ Transmit the following in

• ' Date: 6/13/68
PLAIN TEXT ,

(type in plaintext or code)

Via AIRTEL
(Priority) ■

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM SAC, NEW YORK, (44-1640)

SUBJECT KENSALT 
(00: LOS ANGELES)

Re Los Angeles teletype to New York dated

Enclosed for Los Angeles are 9 copies of an 
containhg the results of an interview with BRAULIOD 302 

ZA.

6/7/68

g- Los
1- New

Angeles (Encl 
York

PLC:jrf 
(*) .

FJALIZED

FEI-LOS r^

Approved: ________ _,___ ____ Sent 
Agent in Charge ■___ :



OPTIONAL FORM NO. 10 
MAY 1062 EDITION 
OSA GEN. REG. NO. 27

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to :

FROM :

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-156)

SA WILLIE R. WHITE

date: 6/16/68

ATTN: SA GEORGE M. KLING

KENSALT

Mr. EVERETT BUCKNER.S^^ 129 East Bennett, Glendora, 
Californidj telephone number 963-55^3, telephonically furnished 
the following informations 3:30 p.m., 6/16/68:

He was previously interviewed by SA GEORGE M. KLING 
about a week ago regarding the KENNEDY shooting. Mr. BUCKNER 
was Range Officer for the San Gabriel. Gun Club, however, he 
was fired today. He was fir^d because his boss, L^OYD fLNU). 
became so upset about BUCKNER talking fe Los AngeleS^Police' 
Department and the FBI about STRHAN. \ \

BUCKNER stated that.he had not furnished full informa­
tion regarding SIRHAN previously to interviewing officers 
because his boss had not desired that he talk about this matter.

BUCKNER stated that he would like to talk to 
SA KLING again and furnish full information. BUCKNER noted 
that officers of the Los Angeles Police Department have an 
appointment scheduled with him for between 9:00 and 9:30 a.m., 
6/17/68, but that he would like to talk to FBI Agents also 
in person.

SA WILLIAM JOHN NOLAN was advised of the above 
information and stated that Los Angeles Police Department 
Officers should talk to BUCKNER prior to any recontact by 
FBI.

LEAD

LOS ANGELES

AT GLENDORA, CALIFORNIA. Recontact EVERETT BUCKNER 
(check with Los Angeles tolice department Officers prior to 
recontact with BUCKNER). Advise Los Angeles Police Department 
that BUCKNER called the office relative to a reintervtew.
Advise SA NOLAN in the event any problem relative to this 
matter

wrw/lmt.
SEARCHED.. 
SERIALIZED

JUN 1 71968
I psi — LOS ANGELES

a
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5010-106

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6/15/68

from : SA JAMES A. WORRELL

subject: KENSALT

Jr. EDWARD MARSHAL. Wadsworth Hospital, Veterans 
Administration (vAJ, advised oh 6/15/68, that on 6/12/68, 
he treated a woman for nerves who fit the description of 
the girl in the polka dot^dress. He did not know her 
name. t

On 6/14/68, Dr, ABRAHAM SHEDLOR, Wadsworth 
Hospital, VA, advised thaHhe medicaladmitting records 
indicated the girl described by Dr. MARSHAL was named 
CAROL FRANDEN. '

S^ MARSHAL also Indicated that the girl was 
employed at the Wadsworth Hospital in the Dietary Kitchen 
and was a Government employee.

MAX GQOD,_ Medical Administrative Officer of the 
Day, Wadswortn Hospital, advised the personnel records were 
kept locked, and would be available during normal hours 
on 6/17/68. \

LEADS

LOS ANGELES

ATLOSANGELES, CALIFORNIA: Will examine personnel 
record of CAROL FRANDEN, at' building 218, VA Center, Sawtelle 
Boulevard, for.background information necessary to make or 
eliminate her as the girl in the polka dot dress.

/bi

®*°l®------- IMBED.....
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. .' . • 6/13/68

AIRTEL . - . . .

TO: , DIRECTOR,-FBI (62-587)

FROM:’ .SAC, SAN FRANCISCO (62-5481)

KEKSALT . -

. Rei • Sun Francisco Express Tides'

Re Newark.tel .to Bureau, 6/5/68, ard Atlanta airtel 
to Bureau, 6/6/68, : . . ’

. Enclosed for the Bureau and LA are two copies each of 
portion of captioned, newspaper‘and the article on Page 3 
regarding Sen, ROBERT. F. KENNEDY’S appearance in San Fran­
cisco, ' ' '

v The author of the article and editor of the paper -is* 
.MARVIN WOH, BUFILE 100~U3779^ SF File 109-47870.
Tt-vm-^fiot^'GARSON is currently on SI. - For this reason, 
UACB, GARSON not being interviewed at this tim concerning 
article. . : . : ■ • . ■ .
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MAY 1662 EDITION
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9010*106

UNITED STATES GOVERNMENT'

Memorandum,
‘ to SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6/13/68

FROM. SA FRANCIS w MULLEN, JR'.

subject: KENSALT

film indicated it consisted of

was furnished to SA LESLIE 
Vice President and General 
6121 Sunset Boulevard, Los

F. WARREN brfcRAYjL™» 
Manager, CBS-OXT/Chaimel X 
Angeles, California. ».

FMM/mmc 
(3)^

On 6/7/68, one roll of 16mm magnetic stripe color 
film shot at the Ambassador Hotel, Los Ahgeles, ’California, 
on the morning of June 5, 1968 by BILL WILDE of KMT News 
and relating to the shooting of Seh^tor kdBERT OBTO?,

A review of this

searched

the activity immediately after the shooting of. Senator 
KENNEDY and shows three of the shooting victims being 
placed in ambulances for transportation to Central 
Receiving Hospital.

CT«I ized

j)S w^^



. MAT INZ EDITION
OSA GEN. REG. NO. 27 * ‘ .

UNITED STATES GOV^NMENT'

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES ($6-156) date: 6/13/68

FROM :. ' SA FRANCIS. Ms MULLEN, JR0

subjects .. KENS ALT

On 6/7/68, one roll of 16mm magnetic stripe color 
film shot at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, 
on the morning of June 5, 1968 by BILL WILDE of KNXT News 
and relating to' the shooting of Senator ROBERT F;. KENNEDY, 
was furnished to SA LESLIE F. WARREN by-Mr. RAY Lo BEINDORF, 

. Vice President and General Manager, CBS-KNXT, Channel 2, .
6121 Sunset Boulevard, Los Angeles, California.

A review of this film indicated it consisted of 
the activity immediately after the shooting of.Senator 
KENNEDY and shows three of the shooting victims being 
placed in ambulances for transportation-to Central 
Receiving Hospital.

fi^ ■ &



TO

FROM

subject:

OPTIONAL FORM NO. |0 ’5010-108
MAY 1M2 EDITION 
OSA GEN. REG. NO. 27 ’'rF

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
SAC, LOS ANGELES (56-156)

SA ROBERT F. PICKARD

KENSALT

date: 6/17/68

The following list of individuals represent em­
ployees of the Ambassador Hotels who were not able to be 
contacted at the hotel.

2S0
Wl^stahc e
"Los Angeles, California 
(Steward)
ALEXATOEO^A 
30'86, San Mafrin Street 
EosAngeles, California 
(Room Service)

|A»p^

Los Ange.les, California 
phone 232-4609

RFP:nmb
(6)

ity No

ntenance laborer)

MARCOS HE
olsom Street 

Los Angeles, California 
(Banquet houseman)

am

WES

CaliforniaLbs Angelas 
(Banquet

®S

_____ _ FARLAND
10568 South Hoover 

’"“Los*Ange les, California
phone 779-5351 
(Maid - housekeeper)



■ LA. 56-156

m^Mj^jiA .
5013 Cr/sswood

■<±nS^Angeles, California 
ty No.

nque opseman)

OffiCSSSUOuINA. ,
. 1052 Viceoria Avenue

■£Ss“'togeles, California 
phone 938-9330 
(Bartender) ’ ‘ . ’

LOUIS MMNEY l^

"Elmonte.., California 
(Spt. OJy. Grove)

MA 3NOZ
. 051 Catalina

“Egg^Kngeles, California 
(Banquet houseman)

:oa

!^S"“Angeles, California 
(Dishwasher)

ROSENDO^TO
T^ZO^Bormie Brae
Los Angeles, California 
(Banquet horseman)

PABLO J/AL3IVL 
^W’Engelina 
E6Mhgeley, 
(Dishwashqfr)

California

da: IBERONI
12397 Enftdia Way

-eanogH*Park, California 
telephone 887-095^ 
(Cook)

-2-



LA 56-156

EVELYN SM:
irmandie

“Hfees^ngeles 3 California 
phone 731-3978 
(Housekeeping) ’

DARLENE MIMOR

phone 254-4972 S ’
(Coffee Shq^ Waitress)

ESESM^EKAS DURON or DURAN 
10746 freMTair Avenue ' 1

California I 3 (a C
telephone 989-5600 
(C. S. busboy)

WALTER JOACHIM

Los Angeles, California 
■ telephone 383-0752 

(Chef Dep^tment)

DEO. _____ GA, '
22109 Albert Avenue I Wi^ 
T6fW^3 California 
telephone 370-7081 
(can be reached dur­
ing day at DU 5-5271? ext.7) 
(Cashier)

LEAD

It is suggested that the above individuals be con­
tacted and interviewed at their residence.
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MAY 1962 EDITION
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6010*106

UNITED STATES GO

6010*106

\Wnment

Memorandum
SAC, LA (£6-156)

FROM : ®A LANFORD L. BLANTON

subject : KEN S ALT

RE serial 393

On 6-1U-68 CHARLES ZOELLER. Manager of
DESKARNES BREEDING FARMS 115b Rincon. Coitona, Cali fornia 
advisee0 that he did not know SIRHAN SIRHAN^ He said that 
he might have seen him when he, SIRHAN , was working for the 
Granja vista Del Nia ^arms, 13200 Citrus, but he does not 
recall him. He explained that the Arnes farms raises horses 
but they do not do any training and send the hrses for training ^j>’ 
to Gririja. He six said that he does not believe that DESI ARNES J" 
will recall SIRHAN and does not believe that he has ever even 
seen him as he believes that it has been at least three years since 
DESI has been to Granja Vista.

SEARCHED
■if^'U l/H

JUN 1 71968



OPTIONAL FORM NO. |0 ^^ SOtO-WS
MAY 1N2 EDITION 
GSA GEN. REG. NO. 27

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
: SAC, LOS ANGELES (56-156)(P) date: 6/17/68

EROM .: SA GEORGE. E. AIKEN,- JR.

subject: KENSALT

00: Los Angeles

Re FD-71, dated 6/9/68 at Los Angeles

The following investigation wasconducted by SA 
GEORGE E. AIKEN, JR. on 6/11/68 in Long Beach, California:

Mr. LEONARD A_. SWTH. 5788, ‘Chestnut Avenue 
was interviewed, at his placeW residence, at which time 
he advised that he had received a letter from his son, 

JPHILLIP SMITH a member of the Peac\ Corps, stationed in 
Mo da dis c io ^Somolia Republic, Kfrick 'Ofited 5/30/68.

Mr. Smith statedthat his son’s letter was postnarked 
6/2/68, Modadiscio, prior to the death\or the assault of ROBERT 
F. KENNEDY^ Mr. Smith furnished the letter to ihe interviewer, 
which read in part as follows:

"Now I hear that the RFK assination was a sham- 
Some Somalis made it up or sone thing- but the problems are 
stillthe same anyway".

Mr. SMITH stated that he was of the opinion that 
possibly there was a rumor in effect in Africa that RFK had 
been assinated prior to the assault of this indivual in 
LosAngeles 6/5/68.

The letter ra. de no reference to the KENNEDY assination 
other than that above.

Mr. SMITH furnished ihe following physical description 
of PHILLIP SMCETH:

2- 56-156 
GEA/ga

Race:
Sex:
DOB:
POB: 
Weight: 
Education:

White 
Male

Oklahoma City, Oklahoma 
11^5 lbs.
B.S. Political Science, 
Long Beach, California.

Long-Beach Shaha.
>>f^ iED____ INDEXED;^ 

' ^AuKi)... ^^^^ —

? JUN 15 1968
; ^ Egl — LOS ANG

^1 ufe
to



Eyes.: Hazel
Employment: Peace-Corps, presently stationed

Modadiscio, Somolia Republic, 
Africa

Mr. SMITH stated that h wished to nake the above 
information available to the FBI for whatever reason that 
the Bureau might make of it.
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5010-106

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO SAC, LOS ANGELES (56-156) DATE. 6/17/68

FROM SA JAMES A^- MILLS

subject: KENSAlt

Doiroy^telifoi^a. was interviewed andadviseS that 
STRffMHnK^ the Syrian Orthodox Church,
about five years ago, which church is attended by TOMA. 
He stated this church is located at Third Street and 
Alvarado Street and the pastor is Father PAUL ROMLEY.

LEADS /

. Will.contact Father . PAUL-RQMLEY to determine 
if he recalls SIRHAN BISHARA SIRHANTattending that church, 
if so verify his membership and any information available 
concerning his background, etc.

JAM/mmc, 
Y

SERIMJZe0
SEARCHED 4,CfJt® *
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nnta June 14, 1968

1

. tfr. JESSE M, UNRUH,•jpeaker of the California 
State Assembly, home address 8315 Byrd Avenue,.Inglewood, 
California, furnished the fallowing information:

On June 4, 1968, he was on the fifth floor of 
the Ambassador Hotel in Los Angeles, California, along
with members of his staff and Senator Saw>DT and his
staff, awaiting the results of the California Presidential 
Primary* People in the room off the main lobby who were 
awaiting the arrival of Senator KENNEDY began to get restless 
and it was suggested that he (UNRUH) go down to speak to 
them.

At about 11:30 p.m. he went down and spoke to the 
group. At approximately 11:45 p.m. he felt there were 
sufficient returns for Senator KENNEDY to claim victory and 
sent his assistant, Mr. JACK C*xCROSE, to get the Senator 
and his party.

The Senator came down to the hall and addressed the 
group congregated there for about eight minutes or so and then 
started to walk awayt He proceeded Vo his right, towards a 
table where PIERRE SAX^NGER and DICKmJNE were seated. He 
was propelled, by someone wfibm he coulA not see, towards the 
back of the stage. The\tage was so jammed he (UNRUH) de­
cided to go down the stairs from the stage and go to the 
hallway by the door located at the foot of the stage in the 
room. When he stepped out into the hallway Senator KENNEDY 
had already passed that area and was about ten paces ahead 
of him. He then heard two or four pops followed by four or 
five more. At this point he did not realize these were pistol /

___  -~; — LOS Af'C^lS

n„ 6/13/68 „, Sacramento, California w.j SC 62-76 ^

SA HORMAN P. LedAIR/lcah . n*.^ 6/14/68;
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI'. It Is the property of the FBI and Is loaned to your agency; 
It and H5 contents ace not to Be distributed bvtslde your'.agency.



’2 . ' '
SC 62-76
NPL /kah

shots and thought they might be balloons. All at once 
the crowd parted in front of hin^s he continued to walk 
-forward. He then observed TAUL^JSSH&W^^ On the floor 
with an obvious bullet wound in billhead and immediately 
noticed Senator KENNEDY lying on the floor ahead of SCHRADE. 
Senator KENNEDY. brought his hand'down from his head and 
appeared to clutch at his stomach/ hence he believed the 
Senator had been shot there. Someone had already gotten 
to the Senator and had tindone his shirt. .

Inasmuch as the crowd was: pressing in, his first 
thoughts were to make room for the Senator and prevent his . 
being trampled on. He then attempted to push newsmen, 
photographers, and other people in. the area^away. Noticing 
a photographer on top of a table where ROOSE^LT CBRIER bad 
pinned SIRHAN BISHARA SIRHAN, he pdleHiF^Wmie 
and into the corridor.; At this point it was the first time 
he had seen SIRHAN BISHARA SIRHAN and at no time did he

. ever observe SIRHAN holding the gun. : /

\ . Recalling the fate that had befallen LEE HARVEY 
OSWALD and hearing voices in the, crowd yelling to kill 
SIRH&N he recalls yelling to, the group holding SIRHAN to . 
protect him. He could not recall exact words used but' 
remembering the events in Dallas when OSWALD had been shot

' he did not want th see the same thing happen there. He 
did recall saying something like, "If the system works at 
all, we are going to try this one".

When'the police arrived he attempted to keep the 
' police all around SIRHAN so as to.protect him. He himself 

grabbed SIRHAN by the scruff of the neck and helped to 
propel him down the hallway through the lobby and to a police 
car parked in front of.the hotel.

He accompanied the police officers in the car that - 
SIRHAN was in- to the Rampart Division. He sat in front with 
the driver and SIRHAN was in the back seat between two other



SC 62-76
NPL/kah

police officers* About the time they entered the car 
SIRHAN mumbled, "I did it for my country". He could not 
recall at just what point he (UNRUH) asked the question . 
during the ride, but since SIRHAN looked like a Latin-Amer­
ican he asked SIRHAN, :"Why him? Why him? He was trying 
to do something". SIRHAN muttered, "It's too late, it's __ 
too late". He also recalls SIRHAN saying, nI can explain, 

. I can explain". He could not, however, recall the exact 
sequence of the statements except for the one made as they 
entered the car.

They arrived at the Rampart Division and SIRHAN 
was taken into a room there by oneof the officers. His 
sole concern there was that SIRHAN not be in a positioner 
to do himself any harm and he was assured by an officer 
that SIRHAN was still handcuffed and would not be able to 
do himself any harm. Shortly after their arrival at the 
Rampart Division he noticed the time was 12:43 a.m.

SIRHAN subsequently wasubrought out, placed into 
a police car and taken to the Central Division. He followed 
in another car behind. Upon arriving SIRHAN was taken to 
an isolation room and interrogated and that is all he saw 
of SIRHAN.

He added that he was not aware of any formal 
plans for Senator KENNEDY to address the press. The only 
plan he was aware of was.that there was to be a victory 
celebration at the "Factory" a discotheque, in Hollywood, 
California, to which he and his staff had been invited. To 
his knowledge all plans were made by the Senator's staff.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

n„tB June 14,. 1968

Mr. JACK C. CROSS Assistant to JESSE M. UNRUH,
Speaker of the Assembly,Sgtate of California, home-addressi 
6418 Oakridge fey, Sacramento, furnished the following 
information. . . .

On June 4, 1968, he was with Mr. UNRUH in the
suite of rooms on the fifth floor of the Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California, along with Senator KENNEDY and his 
staff, awaiting the results of the California Presidential 
Primary.. People in the ballroom off the lobby were waiting 
for Senator ROBERT F. KENNEDY to come down to address them 
and were getting restless. Someone suggested that Mr. .
UNRUH go down to speak to them. He accompanied Mr. UNRUH 
to the ballroom where Mr. UNRUH addressed the group at 
approximately 11:30 p.m. At about 11:45 p.m., Mr. UNRUH 
requested he go to get Senator KENNEDY and his party as 
it appeared there were sufficient ballots reported in for . 
Senator KENNEDY to claim victory. He proceeded through 
the hallway and went to the single elevator at the south 

end of the building and went to the fifth floor: as he exited 
the elevator he observed the Senator, FRED DUTTON, BILL\BARRY, 
and about ten or fifteen other people coming dmin the hall. .’ 
It was suggested they take the larger elevator because of’ the 
size of the group. They took this elevator and exited towards 
the lobby of the hotel. As they emerged from the elevator 
someone from the group, possibly Mr. FRED DUTTON, or. FRANK 
MANKIEWICZ suggested they go through the lobby corridor and 

through th^ crowd in the room to get to the stage, however, 
Senator KENNEDY decided to avoid the crowd and go to the 
platform by way of the Colonial Room and the hallway which
leads to the stage sr 

st

on 6/13/68 n> Sacramento. California fh.* SC 62-76 

, SA NORMAN P. LeCLAIR/kah . , 6/14/68
by__________________________________________________ .________________ Date dictated______________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI", ft (s the property of the. FBI and Is loaned to yaor agencyi
It and Its contents are not to be distributed outside your agency.. . ' '
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When they arrived at the stage he found it
was jam packed and decided to stay at the foot of the 
stage. Following the Senator's speech, the Senator pro­
ceeded to walk to^is right towards a table ^rtiere PIERRE 
SALINGER andDICK NLINE were seated, however, someone (unknown toTiSTbi^Hom he believes was in a tuxedo, 
pointedShim in the direction of the rear of the stage. 
At this point he himself left the room and vent directly 
back to. the fifth floor and was not aware that the Senator 
had been shot until he heard it on TV. He added that during 
the evening he made several trips through the kitchen but 
at no time did he ever see SIRHAN BISHARA SIRHAN nor had he 
ever seen SIRHAN before or since,.except for photogrqhs 
appearing in newspapers.. .

He stated he was hot aware of any formal plans
for the Senator to address the press or of any prescribed 
route that the Senator was to take to and from the stage. 
The only planned affair he was aware of was a victory 
celebration to take place at the "Factory", a discotheque 
in Hollywood, California,to which he as a member of 
Mr. UNRUH’s staff, had been invited.‘
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Date: 6/14/68

Transmit the following in .___________________________________________
(Type in plaintext or code)

„ AIRTEL AIR MAILVia_______________________ ______________________________________
(Priority)

SAC, LOS ANGELES (56-156)TO

FROM

SUBJECT:

SAC, SACRAMENTO (62-76)

KENSALT

Re Los Angeles teletype to Sac
5:28 p. m., requesting interview with JES;

lento, 6/12/68, 
: UNRUH.

Enclosed for
(9) copies each d 
UNRUH and JACK C.

FD
the Los Angeles Division are nine 
302s regarding interview with JESSE

OSE, his assistant. Both interviews
were conducted in t\e speaker's office, State Capitol 
Sacramento.

2 Los Angeles (Ends. 2)1^1) 
- Sacramento I

NPL/kah I
(3) ’

SEARCHED .. Iftm.^ 
SEf(IALIZED_Z^HLED___

J1 M i 7 1968
’Bl — LOS ANGELS£

Approved: _______________ :____________ Sent M Per
Special Agent in Charge
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DEPARTMENT/DF DEFENSE INTELLIGENCE INFORMATION REPORT

NOTE: This document contains tnforn^^^ 

tlon affecting the national defense of the 
United States within the meaning of the 
espionage laws, Title 18, U.S. C.,. Sec. 
793 and ' 794. The transmission or the re- 
relation of its contents in any' manner to 
an unauthorized person is prohibited ■ by 
law-

U M C LA S SI F IE D

(Classification arid Control Markings)

This report contains unprocessed Informa- 
— Hon. Plans and/or policies should not be 

' evolved - or modified solely-on the basis 
of this report, j

1. COUNTRY: Uttlted States \ ■ ’. “ 6: REPORT NUMBER: 5-408*0470*68

2. subject: Dallas f^MMinia^ date of report: 11 June 1968
MOB: T4 April

6 k J 'SSNt MMM 
^ I^C NT IM RPR- . ■

J)akOta 10. NO. OF PAGES: 1

■ ^I^Vl^i/i^ 11 neFEM^ . • ■ • ■
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4. DATE OF INFORMATION:- 7 June 1968 '/ 12. ORIGINATOR: NAWWSERVO SAN DIEGO ' ....... :-

5. PLACE AND DATE OF ACQ:p01nt MugU, California 13 prepared BY.- ” •'■ •
11 June 1968 ' A. A. GONTKON -^

6. evaluation: source__b_j_ information __6_/^ \ • Intelligence Research Specialise
■14. APPROVING AUTHORITY:

7. source: Assistant Security Officer " • . - ■
Naval Air Station - ’ . . E, M. MORPHY .
Point Mugu, Califomia .-• Head, SEC Department

13. SUMMARY: ' ' . - ‘ - ' -
1, On 7 June 1968, Mr. P, MEISNER, Assistant Security Officer, Naval Air Station, 
Point Mugu, California, advised Acting Senior Resident Agent John V. OLSON, NISRA- 
Port Hueneme, that Subject who is an engineer,. GS-12, Pacific Missile Range, -Point 
Mugu, residence 501 Deodar Street, Oxnard, California, informed hint that the woman 
who was seen leaving, the location where Senator Robert KENNEDY was shot is Jean 
DENYEER. Subject reportedly stated that he is a friend of Jean DENYEER and that 
she is associated with ’’underworld persons" who were also involved in the shooting 
of former President John F, KENNEDY, Subject Is also reported to have stated that 
the "underworld" has been after him for years,

2. On 7 June 1968,. Acting Senior Resident Agent OLSON advised a representative of 
the Federal Bureau of Investigation Resident Office, Ventura, California., of the 
information furnished by Source.___ _ •( ----- _ - - ----- - - - - ............................. . ... ...................... _

3.y Files of NAVINVSERVO San Diego are negative concerning Subject and DENYEER 
other than mentioned herein.
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Kennedy Case

rotect) reports following 

nd mentioned in Kennedy

ConGen Nice (essential

• info possibly pertinent to search for ‘b 

assassination:

a) Lina el Mikbadi, Lebanese UN gurue, address 265 East 63rd st 

New York, five feet five, 120 pounds, very lond, born Bagdad, 25yrs old

allegedly violently anti-dewish, spat on Israeli-Ambas^,d or UN after June 67 war^

visited Beirut last fall, contract ended with U\ May 28. 
reportedly

b) her father was/captured by Israelis one year ago and is in

Tel Aviv prison, member of Al Fatah 
reportedly

c) brother/rrippled by Jewish underground

d) cousin also UN guide

e) boss in UN s,? Maurice Liu, chief Public Info.Section UH*



DIRECTOR, FBI . . 6/10/68 .

LEGAT, PARIS (62-204) (RUC) ■

KENSALT (' ‘ ’

■ Enclosed are copies of a self-explanatory telegram 
from, the American Embassy, Paris, dated 6/8/68. Since the 
blonde mentioned in connection with Senator KENNEDY’S 
assassination has now been identified and interviewed, no 
further inquiry need be'made. However, the enclosed informa­
tion is being furnished to. the'Bureau and Los Angeles for 
information- purposes and’ possible future use. A copy of the 
enclosed telegram has also been furnished to the Paris Office 
of the Secret Service for their information.

4. - Bureau (Encs. - .2) .
' ' (1 - Liaison Section)' ■

(1 - Los Angeles, Info.). •
1 -'Paris ‘ .
WKteim ; • . ■
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TO: SAC/"

f~~l Albany 
□ Albuquerque 
□ Anchorage 
I | Atlanta 
[ ~ | Baltimore 
[ ~] Birmingham 
[ 1 Boston 
[ | Buffalo 
I | Butte 
f I Charlotte 
f | Chicago 
[ I Cincinnati 
| | Cleveland 
Q Columbia 
[ I Dallas 
I | Denver 
[ | Detroit 
I 1 El Paso 
[ I Honolulu

| | Houston
I | Indianapolis
| .[ Jackson
I | Jacksonville 
□ Kansas City
I | Knoxville 
I | Las Vegas 
S Little Rock

Los Angeles 
| | Louisville
I ~| Memphis 
| | Miami 
| | Milwaukee
|| Minneapolis 
| | Mobile 
I | Newark 
I | New Haven 
I | New Orleans

(Copies to Offices Checked)

I I New York City
I | Norfolk
I I Oklahoma City
1 | Omaha
I I Philadelphia
I | Phoenix
I ~| Pittsburgh
I I Portland
I | Richmond
I | St. Louis
I | Salt Lake City
I | San Antonio
I | San Diego
I | San Francisco
| | San Juan
I 1 Savannah
I | Seattle
I 11 Springfield

Date

I I Tampa
I I Washington Field
I | Quantico

TO LEGAT:
I I Bern
I I Bonn
I I Buenos Aires
I | Hong Kong
I I London
I I Manila
I ~| Mexico, D.F.
I I Ottawa
I I Paris

. M Rome
□ Santo Domingo
I I Tokyo

June 14, 1968

RE: KENSALT

For information
Retention 

I | optional
For appropriate 
action | ~| Surep, by

| 1 The enclosed is for your information, 
all sources, [ | paraphrase contents.

If used in a future report, | | conceal

| ) Enclosed are corrected pages from report of SA
dated

Remarks:

Enc.

Buflle

Urfile



In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Boston, Massachusetts 02203

June 14, 1968

iJOOKgEIEgjjCAUFO^^

William Dunfey, Hampton, New Hampshire, former 
Democratic Committee Chairman for the State of New Hampshire 
and personal friend of Senators Robert and Edward Kennedy, 
on June 13, 1968 advised that his secretary at the Dunfey 
Agency office, Hampton, New Hampshire, received a telephone 
call from an unknown woman who asked for William Dunfey. 
She was told that he was attending a meeting and could not 
talk to her. The woman then said to the secretary, "Give 
him this message. Tell Senator Ted Kennedy to check Ottumwa, 
Iowa.” The woman then asked the secretary to repeat the 
message and she did. The woman then said goodbye arid hung up.

Mrs. Arlene Gagnon, Secretary to William Dunfey, 
on June 14, 1968 substantiated the foregoing information and 
stated that the unknown woman caller was apparently a young 
person with a local accent. She did not give any identifying 
information about herself or the purpose of her call.

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the EBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are not 
to be distributed outside your agency.



gap M W UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE / 

FEDERAL BUREAU OF’INVESTIGATION /

In Reply, Please Refer to Boston, Massachusetts /
File No. . /

June 14, 1968 /

KENSALT /

William Dunfey, Hampton. New Hampshire, former 
Democratic Committee Chairman for the State of New Hampshire 
and personal friend of Senators Robert7and Edward Kennedy, 
on June 13, 19^8/ advised that his secretary at the Dunfey 
Agency office, Hampton, New Hampshire'! received a telephone 
call from an unknown woman .who asked' for William Dunfey. 
She was told that he was attending/^ meeting and could not 
talk to her. /The woman then said/to the secretary, "Give 
him this message. Tell Senator Ted Kennedy to check Ottumwa, 
Iowa.” The woman then ,asked-the secretary to repeat the 
message and she did. The woma;n then said goodbye and hung 
up. ./ /

.Mrs. Arlene Gagnon. Secretary to- William Dunfey, 
on June 14,~iy6d, ..substantiated the foregoing information 
and stated that the unknown woman caller was apparently a 
young person with a local accent. She did not give any 
identifying information''about herself or the purpose of her 
cali. ./ /

This docurnent contains neither recommendations nor 
conclusions of the/FBI. It is the property of the FBI and 
is loaned to your/agency; it and its contents are not to be 
distributed outside your agency.



6/14/68

AIRTEL

TO: DIRECTOR, FBI

FROM: SAC, BOSTON (44-646)

SUBJECT: KENSALT 
CR /

N. H., former Democratic 
Committee Chairman ffor the State of N« H. and personal .friend 
Of Senators ROBERT And EDWARD KENNEDY, on 6/13/68 advised 
that his secretary^t the Dunfey Agency office, Hampton, 
M* H., received a telephone call from an unknown woman who 
asked for WILLIAM DUNEEY. She was told he was ^tending a 
meeting and could "not talk to her. The woman then said to 
the secretary, ’’Give him this message. Tell Senator TED 
KENNEDY to check Ottumwa, Iowa.” The woman then asted the 
secretary to repeat the message and she did. The woman . 
then said goodbye and hung up.

Mrs. ARLENE GA@O^ Secretary to WILLIAM DUNFEY, 
on 6/14/68 tUBstantiate^ the foregoing information and 
stated that the unknowns woman caller was apparently a young 
person with a local accent. She did not give any identifying 
information about henself or the purpose of her call.

The foregoing is being furnished for information 
and no action is being taken by Boston.

The local office of Secret Service has been advised.



6/11/68

^IRTEL dlSUAIL

102 DIRECTOR, FBI (62-587)

FROM; EX, SACRAMENTO (62-76) (P)

RE: KiMSdl

Re Sacramento teletype to Bureau dated 6/5/68.

Referenced teletype advised that
Ph.D., Department of Sociology, University "ofCallforSaat^^ 
Davis, California, had stated that a person resembliig \the 
photograph of SIRHaK BISHaRa S1WR had been ordered away 
from the hallway near stage where Senator ROBERT F» KENNEDY
was to speak.

Professor MC EVOY stated this occurred in the hall­
way of Freeborn Hall, University of California at Davis, 
California, on 5/16/68, where Senator ROBERT F. KENNEDY spoke. 
Professor MC EVOY stated that the individual had been ordered 
out of the hallway by University policeman and
the incident had been observed by Professor^KENNSre^^

On 6/6/68, inquiry at the University of California 
Police Department revealed that the officer who had ordered the 
individual out of the hallway was PstrolaanJOHlCji!^^ 
RKINJnHb of the University Police Departaeat7~RKXNHANDstatod 
that the individual whom he ordered out of the hallway 
definitely was not SIRHaN BISLiBa SIEHaB although there were 
some similar features* He stated that he had seen photographs 
of SIRS-Ji and was certain of this.

3 - Bureau 
zy- Los Angeles - J°
2 - Sacraaento 
NPl/sar 
(7)
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Professor KENNETH H^F, Political Selene* Department, 
UMverBlty’onSSifOTidrarDwli, California, stated ha was 
the person who had observed the above incident. He stated his 
recollection was that although this individual appeared to be 
of Middle East extraction and had features similar to that of 
SIBHAND, ha did not believe that they were Identical, He stated 
that his wife, who was in the hallway at the time, might recall 
the individual.

On 6/6/68, Mrs^J<ElDXJ}|aSJJ^ East Eighth 
Street, Davis, CallforSKT^visedthafiht recalled the 
individual who had been requested to leave the hallway behind 
the stage where Senator EGBERT F. KENNEDY was to speak. She 
stated that while there was a definite.resemblance between this 
Individual and SIRHAN, she did not belike they were identical. 
She stated that a friend, Mrs. KIRSTE STaINMD. a teaching 
assistant at the UnlversityTsS's^"*^’^ the time and 
might recall the incident.

On 6/8/68, Mrs. KISSIS STEINM3, 5344 McMillan Drive, 
Fair Oaks, California, advised that she did recall the 
individual who had been requested to leave from behind the 
stage at Freeborn Hall, University of California at Davis, 
California, when Senator ROBERT F. KENNEDY spoke. She stated 
that the individual who was what she considers to be the 
Mediterranean type which includes Arabs, had features which 
she believes were similar to that of SIKEiN; however, she has 
seen photographs of SIRHAN and this individual definitely is not , 
Identical with SIRHAN. She added that she was able to see this / 
individual from about seven feet away and for several minutes. /

In view of the above, no further investigation is 
being conducted by the Sacramento Division In the above incident.

- 2 -
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UNITED STATES GOVERNMENT

5010-100

TO

FROM

Memorandum
SAC, LOS ANGELES date: 6/18/68

SA JAMES A. MILLS

subject: KENSALT

Investigation reflected that one MACHMOUD SIAM, 
aka Mike was manager of the Fez Restaurant, 1508 North 
Vermont Avenue, Los Angeles. SIAM reportedly was clapping 
his hands and encouraging singing in Arabic after hearing 
the news of KENNEDY’S assassination. SIAM and other persons 
connected with the Fez Restaurant allegedly know or know of 
SIRHAN.

Investigation further reflected that one PHYLLIS 
YOUNG* aka Penny, a belly dancer formerly employed at the 
Fez had been questioned concerning her association with 
SIRHAN or the SIRHAN family.

LEADS

AT LOS ANGELES, CALIFORNIA: Will locate and interview 
MOCHMOUD SIAM and PHYLLIS YOUNG and interview them concerning 
SIRHAN, his family and any information pertinent to this 
investigation.

JAM/sdb. ( 
(3) 0^

3<i 3

i^?V^- (a^ —
SEARCHED umw«< .UU1UUK
SERIALIZED ./k-Mfi____

JUN 181968

ft
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The following investigation was conducted by SAs 
OLIVER W. LEHTINEN and ERNESTC.\SMITH at Bangor,"Washington 
on June 14, 1968: ?

, \ . Mrs, CAROL BURGESS. wife of Lance Corporal BERNARD
.BURGESS, J .a. Marine Corps, USMC Quarters, U.S. Naval AmmUIil Liim

..Depots Bangor, Washington; ah employee of the restaurant at 
the U:S. Naval Ammunition Depot,, advised on June 14, 1968,. that, 
she had known SIRHAN SIRHAN while she was employed from about 
November, 1967 to about January, 1^68 at the "Organic-Pacific" 
Health Food Store owned by MT. JOHN^IEDNER. Pasadena, Calif­
ornia. She said SIRHAN, known, genecauly by the nickname "SOL",.

? told her he had changed his naine to SIRHAN SIRHAN so he could 
have two similar names, however he didVot say what his name

■ had been before the change.' . ’ \

She said SIRHAN was a produce boy and took produce 
from the abovee store to the Monterrey Park Store and the 

■Downey Store. She said SIRHAN lived about a block and one 
half' to two blocks from the store and that she had dropped 

. him off at his residence in her car a few.times. She said .
this residence was one block offLake Avenue, but she did not 
know the address. She. said she understood SIRHAN lived with 
his mother and brother, but she had not met them. She said 
SIRHAN stated he was "close" to his brother and he had "nice" 
parents. She said,she believed SIRHAN had an automobile at 
home, but it was not in running condition.

Mrs. BURGESS said SIRHAN.told her he was. attending 
night school at Pasadena City.College and that he liked history. 
She said one day SIRHAN came back from lunch with-whiskey oh 
his breath and made some remark that he would have to stay

..away from the boss that afternoon.- She said she /therefore.: 
assumed he drank a little.

She said SIRHAN was always by.himself, that he came 
to work and left by himself., and he had lunch by himself. ■ She 
said he never spoke'of-having, a girlfriend and said at one time 
he had "bad luck" with girls; which remark he did not explain. 
She said no one visited .him at, the store.

Ste said SIRHAN .believed in what" he called "Witchcraft" 
and believed he had power .to do greater things than-did others, y* 
She said he had indicated In words not how recalled, that he < (j

BEARCHED^^——INDEXED-) 
SmiALlZ^^CJH-E^J

J

X
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'■could do anything that God could do". She said he seeined 
' not to ’’understand our religion’’, however he never ..explained 

what his religion was. She added he: said ’’.there are lots of 
things you can dp if you put your Sind to it”.

Mrs. BURGESS said that Mr . WIEDNER had been, in the 
"Underground” in France andhad helped Jews escape' from Germany 
and. SIRHAN could not understand why he*Would help the Jews 
escape. She.said SIRHAN and .MrWIEDNER had some discussions 
concerning Jews,' but she could hot recall, the details of these 
coversatibnS except that. SIRHAN and WIEDNER argued about Jews.. 
She said SIRHAN sometimes Waived his hands when he: got some- 
what excited, in these conversations. , f' ;

She said iSIRHAN did hot smoke and she assumed he 
did not use drugs or narcotics. She did not know whim to 
have a gun and never talked about guns. She said he did not 
seem to be the. violent type and, although he occasionally got 

. . . inad-usually at the boss whoexpected his employees to work 
. diligently, "he cooled Pff" quickly... .....

She said SIRHAN never talked atout pblitics and he . 
was generally very quiet, polite, and likeable. She said he ap-- 

speared to be quite intelligent and had ah. extensive vocabulary; 
often using words she did not understand.. . She said SIRHAN 
also spoke "some other languages’* besides English; and would 
interject some foreign phrases into conversation. She added 

.. he was a good worker.

She said'SIRHAN was interested in horses.and had 
been an "exercise"boy”. She said he use to go to horse races 
on weekends and that he "loved horses". .She said he had hurt 
his back in a fall, falling off a Filly and was going to,a 
doctor about his back. She-said. SIRHAN, a small individual, 
wanted people to. think he was strong,.but he complained about 
his back When picking up boxes. She said SIRHAN would.also 
bet on-horses at the track and would win and lose bets based' 

' on information gives him by jockeys. She remembers on one 
occasion he won $36;, She said he wanted to be a jockey some 

■ day-.
- Mrs. BURGESS said SIRHAN.had Once given her a paperback 

book, title and author not recalled, concerning "Witchcraft",
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for her to read. She said she took it home, did <not read it, 
and brought back the book the next day. She said SIRHAN had 
said he read by candle light from candles on a table. She 
said she asked him in connection with his Witchcraft, what 
he *did : — would he lift tables by Witchcraft?

SIRHAN said he did. She said she told him he could 
not be serious and SIRHAN remarked that he was. She said he 
came back from lunch one day with two red candles and two 
blue candles, apparently to read by. or to use ip his "Witchcraft"

Mrs. BURGESS said she was training one Rx1A__or RETA 
to be manager at the store about a month before she,\Mrs. BURGESS 
left, and RITA or RETA would also know SIRHAN. '



6/14/68

AI2TEL AIRMAIL

TO: DIRECTOR, FBI

FROM: SAC, SEATTLE (89-62) (P)

SUBJECT: KEMSALT

Re Los Angelos teletype to Director (AS), Milwaukee, 
and Seattle, 6/13/68.

Enclosed herewith are two (2) -copies to the Bureau 
and nine (9) copies to Los Angeles of anUnvestigntive insert 
concerning an interview with Mrs. CAROL BteGEES, Bangor, 
Washington, who was ae^lnt^nniirOTKOKO in Pasadena, 
California free 11/67 to 1/68.

JL- Bureau (Exec, 2)
< 3 Ji to® Angeles (56-156)

2 - Seattle
GWL/bjb
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UNITED STATES GOVERNMENT 

Memorandum
to SAC, LOS ANGELES (56-156) ■date: 6/17/68

from SA JAMES E. HOFFER

subject: KENSALT

On 6/14/68, Mr, JOHNJMS,, Counselor for Foreign 
Students at California Pdlyt£chn^ Pomona,
California, contacted SA HOFFER and' stated that he had 
previously been contacted regarding the whereabouts of 
JAMJ^ypij a student at the college, who might have 
Enowledge, concerning SIRHAN SIRHAN. Mr. BURNS stated 
since he was previously contacted, he has been giving dome 
thought to the matter and recalled another Arabian student 
by the name of NAJIB CHAHINE. who reportedly knows SIRHAN 
SIRHAN; He staWTOfil^Fesides at 810 North Myrtle, 
Pomona, California.---- “T—

On 6/14/68, NAJIB CHAHINE, 810 North Myrtle, 
Pomona, advised that he had merely seen SIRHAN SIRHAN at 
a meeting of the organization of Arab students at the 
University of Southern California, and actually was not 
at all acquainted with SIRHAN. He advised, however, that 
another Arab student, KAHLip AL-HASSEN, who resides at 
5351 Rosemead Boulevard in^an GabfT^T, California, and who 
totelepBOOT^T8™^ acquainted with 
SIRHAN as he went to Pasadena City College with him and was 
closely associated with himJ

CHAHINE stated that he could afford no information 
that might be of any help regarding SIRHAN but could not 
understand SIRHAN1s actions toward Senator KENNEDY as he, 
CHAHINE, was actually working for KENNEDY'S election and 
felt that KENNEDY would have been the better choice for 
presidency as far as the Arabs are concerned.

JEH/asi
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UNITED STATES GOVERNMENT'

Memorandum
to :.. SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6/17/68

from. :. SA DAVID R. PENDER

subject? KENSALT

On 6/14/68, B£X£kABRaW*-Jta^^ the
Ambassador Hotel, advised that his wife, BARBRA, was 
present at the Ambassador Hotel on the nighfof the shooting
of Senator KENNEDY. YARROW stated that after KENNEDY’S
speech, his wife was in the hallway close to the swinging 
doors that lead to the kitchen and that she remained in 
that area and near the Hat Check Room during And after the 
time of the shooting of Senator KENNEDY*;

YARROW advised that his wife works as a hair 
stylist at Saks Fifth Avenue on Wilshire Boulevard in 
Beverly Hills from 9*30 AM to 4:00 PM Monday through 
Saturday, except Wednesdays. YARROW’S home telephone 
number is 386-1211.

It should be noted that ROY VARR0W has already 
been interviewed. .

LEAD

Interview Mrs. YARROW to determine if she- has 
any information of value. I

DRP/asi 
(3)
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-1^6)

SUPERVISOR L. J. NORREGARD

KENSALT

date: 6/17/68

\ On 6/17/68, an individual identifying himself as 
ROBERT xUPINI.1176-New York Drive, Altadena, California, 
te 1 ephoneK 798-8209, telephonically furnished the following 
information: ' .

He is a part-time\waiter at the Hillcrest Antique 
Inn, operated by ROLAND MC DONALD, 3570 East Foothill Boulevard 
Pasadena, California, telephone /9*)"92m» Up un±il last week 
an Argentine*"'by the name of RjgK or RICARDO MALDONADO was also 
employed at the Hillcrest Antique Inn, W1 KALDUlmlU suddenly 
quit his employment and reportedly left for Nicaragua.

LUPINI stated that he was bringing MALDONADO’S 
identity to the attention of the FBI due to the fact MALDONADO 
had informed him he had been at the Ambassador Hotel the night 
Senator ROBERT F. KENNEDY was assassinated. According to ■ 
LUPINI, MALDONADO indicated he had a difficult time leaving 
the Ambassador Hotel due to the fact he did not have a passport 
or other identification.
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO .: SAC, LOS ANGELES <£6-l£6) date: 6/17/ 68

FROM : SA RICHARD Q. TOI

subject: KENSALT

Re memo of VJ. Hughes, 6/11/68, •
On 6/17/685 MAIjSbgWARTZ. Schwartz^^isulting Engineers, Inc., 

8320 Melrose Avenue, #103, Eqs Angeles, phone 651-14.390, was contacted * 
and furnished the following information: \

Two daysVfter the assassination of "Senator KENNEDY, a former 
employee,ADEEB HADDAD, a.foreign student from Iraq, telephoned the 
office to inquireiKsCHWARTZ knew how a person could go to Mexico 
without the 5 months wait required for a visa or permit, HADDAD also 
inquired how he can obtain a permit to cross the border into Tijuana 
or Mexicali,' SCHWARTZ stated he directed HADDAD to call a travel 
agency of the Greyhound Bus Line,. SCHWARTZ stated he did not questioned 
himtnor did he offered the reason for the trip to Mexico,

SCHWARTZ stated HADDAD had been an engineering student at the 
University of Southern California and had worked for SCHWARTZ on two 
different occasions, the final period in June 1967. SCHWARTZ said he 
does not know where HADDAD .is presently employed and thought, that per­
haps HADDAD may be thinking of finding employment in Mexico.

SCHWARTZ furnished an address for ADEEB HADDAD, 81^ Kansas 
Avenue, Los Angeles, phone 750-0891., \
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : §A0

V W HUGHES
FROM :

date: B-U^-^B

subject: . KENSALT 
56-156

Former Security Inf omaa t jg^B,25t-EWSA& phoned the writer 
this date to advise that his bcother-in-law is an engineer 
and hires people to work for him who are engineering students.. 
The brother-in-law, MAX SCHWARTZ, advised Farkas that one of 
his former employees is an Iraq exchange student. A day or 
two after the as-sination of Senator Kennedy this Iraq 
student came to Schwartz and asked him if he knew how a 
person could get into the heart of Mexico without applying 
for permit, visa etc. Farkas had no additional details.

LEAD: \
Will interview Max Schwartz.. 8320 Melrose Ave. lA, phone 

651-I|39O for detaiis^con^er¥mg above incident.
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UNITED STATES GO MENT

Memorandum^
to :. SAC, LOS ANGELES (5'6-156) .qate: 6/17/68

from : SA W. JAMES WOOD

i
subject.: . KENSALT .

-£BLJNTERVTEW<OF MEMBER R .AR.^
0 FFICI ALzKENN EDf P AR'nZ

Los Angeles, California, 
advised he recalled having told some young KENNEDY workers 
just before the end of Senator KENNEDY'S speech at the Embassy 
Room that there had been a change in plane, that instead of ' 
exiting frcm the stage at. the right, as one looks at the stage, 
from which point Senator KENNEDY and his party had entered, 

• the new plans were that he was to exit from the left rear and 
go to the Colonial Room for a press conference0 He said he 
had been told this' by a well-dressed man from New York, whom 
he understood to be from New Yorko

. Mr. LOWE stated he had furnished detailed informa­
tion-concerning this portion of the inquiry when previously 
interviewed by SA BAILEY • of the Los Angeles Office,

He also stated he wanted to furnish the following 
additional, information:

On June 11|, 1968,' he was talking wi th THAD HR &gHj . 
.another member of the KENNEDY party who was onstage a0he time 
• Senator KENNEDY spoke at the Embassy Room, who was also by the 
Senator when he was shot, holding the people back„ HEATH told 
LOWE he felt certain he had seen SIRHAN sitting onstage the 
night Senator KENNEDY gave a speech at Temple Isaiah, 103L5 
West Pico Boulevard, Los Angeles, on a Monday night about three 
weeks ago, exact date not recalled. HEATH said this man was 
just sitting onstage, looking out into the audienceo

night in question, 
resembling SIRHAN.

LOWE, who was also present at Temple Isaiah on the

SNA S

said he does not remember seeing anyone

^%^
LOWE sa 

1968, with 
■ worker. She sai

he was also talking yesterday, June lbt, 
a young professional KENNEDY campaign 

that following the Temple Isaiah appearance
but before the appearance of KENNEDY at the Embassy Room, she

•was called 
name as S 
for a da^§

thr e.e eparate occasions by a man who'gave his
or some phonetically similar nam a r i'wT

declined on each occasion. 1 SEARCHED

WJW:wjw 
(3)

JUN 1 81968 
EH-mNasS
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y/ In LOWE’S presences, LENA SMITH telephoned .KAREN 
GANLEY, another young professional who was a KENNEDY worker , 
'LJ^WOMI TH mentioned to KAREN GANLEY that some one closely ■ 
resembling SIRHAN had been seen onstage at Temple Isaiah, 
and discussed with GANLEY the. fact that someone with a similar ■ 
name had been calling her for dates,.- GANLEY said she did not 
believe the man onstage, who may have had some resemblance to 
SIRHAN, was identical with SIRHAN. She said she had also been 
called by someone with a name SHAN, SHAWN, or something similar, 
asking for' a date, but had turned him down,

LOWE asked LENA SMITH where this man might have 
gotten her telephone number, and she suggested the possibility 
he may’'have gotten it from KENNEDY headquarters, #15 Wilshire 
Boulevard, - Los Angeles,

LOWE then talked with LINDA SUC^^Y. secretary at 

KENNEDY headquarters. She recalled talking with a young man 
who volunteered his' services as a KENNEDY worker and filled 
out an application. She believed be had a. first name resembl­
ing JAMESTED, and remarked that he was an exchange student 
from one of the Arab countries, .She recalled that he had 
asked for, and been given, the telephone numbers of LENA SMITH 
and KAREN'GANLEY.

LOWE said he is chairman of the Membership Committee 
of the local KENNEDY organization, JBILL EVAN^N, is co-chairman, 
and currently has all the application'formg/bf volunteer workers 
at his home, ■ LOWE estimated there are about 600 such forms, and 
said EV ANSON would be glad to furnish them for review,

KME (Hd not havo EVAESO^ home-address* bat said his 
home telephone is U?h 3056, and his business phene number is 
G^8-971l, extension h353*
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LEADS

IDS ANGELES
or

Will contact BILL EVANS®, tel. U7U 30^6,/GR 8-9711, 
extension U3^3, and through him, review application 
forms of young KENNEDY Volunteers, in an effort to 
identify the individual, whose first name msy resemble 
JAMESTED, in an effort to ascertain whether this per­
son is Identical with SIRHAN.

If it appears he is identical, with thereafter ascertain 
from EVAN SON the addresses of the following individuals 
and interview them for complete information concerning 
the allegation set forth herein:

THAD - HEATH 3£ ^ ^^

f^LENA SK1TH(^5 Kodfy ^^J^^' ^^f^^

KAREN GAMLEI
LINDA SUCKNEY? 2.^4 ^J
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO :SAC, LOS ANGELES (56-156) (P)

FROM :SA FREDRICK E. BECKER

date: 6/13/68

subject: keNSALT

Re efforts to interview employees of the Ambassador 
Hotel, 3^0° Wilshire, Los Angeles, Californiae

During the early morning hours of 6/13/68 it was 
determined that the following two employees of the Ambassador 
Hotel would be off duty and unavailable for interview at the 
hotel until they go on duty from approximately 11:30pm, Friday 
night, 6/U|/68 to 7 s 30am Saturday morning, 6/15/68.

Housekeeping Department, 
time card # 1118 
Supervisors Maj. HAYDEN

Dishwashing Department
Supervisor: LOUIS LEZAR

LEAD • ’ .
It is recommended that the shift of agents working 

the Friday night to Saturday morning shift be assigned these 
two interviews at the hotel.

1- Los Angeles 
FEB:feb 
(U




